
Title (en)
Sports shoe.

Title (de)
Sportschuh.

Title (fr)
Chaussure de sport.

Publication
EP 0096819 A1 19831228 (DE)

Application
EP 83105561 A 19830607

Priority
DE 8216935 U 19820611

Abstract (en)
The sports shoe, in particular for use for long-distance runs on hard and/or uneven tracks, roads or the like, is to be designed in such a manner that
a sufficient support effect is ensured in the inner region of the shoe even with inclined and/or cambered tracks, roads or the like, that the feeling of
the track contact is thus guaranteed even with such unfavourable but nevertheless very common track conditions. To this end, it is envisaged that
outsole regions of different flexibility are present only in the heel (4) and possibly also in the ankle (9). In this connection, the arrangement is made
in such a manner that the heel region and possibly also the ankle region (4, 9) begin with lower flexibility on the inside (14) of the outsole (2) and
extend at most as far as the central plane (13) of the outsole, which runs through the longitudinal axis (11) of the sole. <IMAGE>

Abstract (de)
Der vorliegende Sportschuh, insbesondere zur Verwendung für Langstreckenläufe auf harten und/oder unebenen Bahnen, Straßen od.dgl.
soll so ausgebildet sein, daß eine ausreichende Stützwirkung im Schuhinnenbereich auch bei geneigten und/oder gewölbten Bahnen, Straßen
od.dgl. sichergestellt ist, daß also das Gefühl des Bahnkontaktes auch bei derart ungünstigen, trotzdem aber sehr häufigen Bahnverhältnissen,
gewährleistet ist. Hierzu ist vorgesehen, daß Laufsohlenbereiche unterschiedlicher Nachgiebigkeit lediglich in der Ferse (4) und gegebenenfalls
auch noch im Gelenk (9) vorhanden sind. Hierbei ist die Anordnung so getroffen, daß der Fersen- und gegebenenfalls auch der Gelenkbereich
(4, 9) mit geringerer Nachgiebigkeit an der Innenseite (14) der Laufsohle (2) beginnt und sich maximal bis zur durch die Sohlenlängsachse (11)
verlaufenden Mittelebene (13) der Laufsohle (2) erstreckt.
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